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           Obecný úrad,  018 26 Plevník-Drienové 255 
 
 

Zápisnica 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Plevník-Drienové 

konaného  dňa  16.9 2021 
 
Prítomní poslanci:         Jana Muráňová, Ing.Michal Dodek, Ing.Michal Ďurkech, Ing.Rastislav Kretík,  ,  

Bc.Vladimír Smatana, Juraj Urík, Soňa Jantošová, Ing. Tibor Slaninka, Milan Kušnier                                     
    
Starosta obce:    Miroslav Kremeň 
 
Kontrolór obce:           Ing. Milan Kremeň  
 
Zápisom poverená :     Viera Michálková  
 
Občania:  PaedDr.Dagmara Smataníková, Adriana Živná,  

                  
 
K bodu 1/ Otvorenie a schválenie programu 
Zasadnutie otvoril  o 17,00 hod. starosta obce Miroslav Kremeň, privítal poslancov a zúčastnených občanov. Oznámil, 
že všetci poslanci sú prítomní.  Starosta oboznámil poslancov s programom zasadnutia, doplňujúce návrhy neboli. 
Starosta dal hlasovať za návrh programu rokovania  OZ,  poslanci návrh jednomyseľne schválili a rokovanie obecného 
zastupiteľstva sa riadilo nasledovným schváleným programom: 
1. Otvorenie a schválenie programu 
2. Určenie zapisovateľa, voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
3. Kontrola plnenia uznesení 
4. Správa o činnosti obecného úradu 
5. Návrh na schválenie analýzy činnosti ZŠ za školský rok 2020/2021 
6. Žiadosť ZŠ o udelenie výnimky z najnižšieho počtu žiakov v triede na školský rok 2021/2022 
7. Návrh na schválenie dokumentu „Komunitný plán sociálnych služieb“ 
8. Návrh na schválenie dokumentu „Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom obce“ 
9. Návrh na schválenie predaja majetku obce - RD č.262 a pozemkov KN-C 736 a KN-C 737 v prospech Milana 

Kuvika 
10. Rozbor hospodárenia obce k 30.6.2021 
11. Návrh na zmenu rozpočtu obce za rok 2021 – rozpočtové opatrenia 
12. Odpadové hospodárstvo v obci 
13. Obecná pálenica – informácie o začatí prevádzky 
14. Správa hlavného kontrolóra o vykonaných kontrolách 
15. Rôzne (žiadosti občanov, pripravované projekty a realizácie) 
16. Diskusia  
17. Záver 

 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č.47 /2021 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných : 9 Za :9 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 

K bodu 2/ Určenie zapisovateľa, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
Do návrhovej komisie starosta navrhol za predsedu Ing. Michala Ďurkecha, za členov Ing. Tibora Slaninku a Janu 
Muráňovú. Za overovateľov zápisnice navrhol pánov Ing. Michala Dodeka a Juraja Uríka. Zápisom poveril Vieru 
Michálkovú.  Dal hlasovať za predložený návrh, poslanci návrh jednomyseľne schválili. 
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Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  9 Za : 9 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
K bodu 3/ Kontrola plnenia uznesení 
Kontrolu plnenia uznesení predniesla zástupkyňa  starostu obce Jana Muráňová.  Skonštatovala, že aktuálne evidujeme 
plnenie nasledovných uznesení: 12/2018, 70/2020,44/2021 a 22/2011-trvalá úloha. Kontrola plnenia uznesení je 
prílohou zápisnice. Konštatuje, že úlohy a žiadosti v zmysle prijatých uznesení OZ sú splnené alebo sa priebežne plnia. 
Diskusia: 
J.Muráňová navrhuje, aby sa uznesenie 12/2018 neuvádzalo, nakoľko je uvedená je zo strany obce splnená a nereaguje 
Slovenská správa ciest. 
- Ing. M. Ďurkech , Ing. R. Kretík,- navrhujú opätovne zaslať urgenciu na Ministerstvo dopravy SR a SSC  ohľadom 
napojenia MK na štátnu cestu  I/61. Starosta povedal, že za obec opäť zašleme urgenciu. 
- p.S.Jantošová ohľadom predaja RD pre Kuvika ml.,či vie o tom matka, starosta odpovedal, že vie o kúpe a s tým 
súhlasí. Obec tiež dala podmienku predaja doživotné právo bývania pre matku a jej deti do plnoletosti. 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č.48 /2021 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  9 Za : 9 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 
K bodu 4/ Správa o činnosti obecného úradu 
Správu o činnosti obecného úradu  spolu s obrazovou prezentáciou predniesol starosta obce Miroslav Kremeň 
v nasledujúcom znení: 
 

Vážené poslankyne, vážení poslanci, milí občania, predkladám vám správu o činnosti obecného úradu za 
obdobie od predchádzajúceho zasadnutia OZ, teda od 28.6.2021 do dnešného dňa, čiže 16.9.2021. Od posledného 
rokovania OZ ubehli takmer tri mesiace, preto mi dovoľte v krátkosti predstaviť najdôležitejšie udalosti zo života v našej 
obci za toto letné obdobie. 

Máme za sebou leto, čas prázdnin, dovoleniek, ale aj časy kedy boli situácia v súvislosti s ochorením Covid19 
priaznivá, ale žiaľ sa nám opäť zhoršuje. Život v obci a na obecnom úrade sa tak ako všade inde nezastavil. Počas tohto 
obdobia sme pokračovali v činnosti súvisiacej s chodom obecného úradu, plnili sme stanovené úlohy a samozrejme sme 
riešili aj žiadosti a problémy našich občanov. Druhá polovica roka je vždy čo sa týka realizácií aktivít a projektov 
aktívnejšia, nakoľko už čiastočne poznáme vývoj v prímoch zo štátneho rozpočtu do obecného rozpočtu. Preto sme 
v tomto období začali realizovať niektoré naplánované akcie v zmysle schváleného rozpočtu, ale niektoré sme 
pozastavili a to vzhľadom k enormnému nárastu cien stavebného materiálu (prístrešok v pálenici). Z tých hlavnejších 
aktivít spomeniem hlavne vybudovanie cesty na Dráhach, kde sa jednalo hlavne o to, že časť jestvujúcej cesty bol na 
súkromných pozemkoch a nie na obecnom pozemku určeného pre cestu. Realizovali sa preto výkopové práce, 
podkladové vrstvy a aj konečnú vrstvu z asfaltového recyklátu. Ešte plánujeme vlastnými kapacitami realizovať priečne 
odvodnenie a po dohode so stavebným úradom cestu skolaudujeme a následne budeme môcť kolaudovať aj rodinné 
domy, ktoré sú tam vybudované. Popri tejto akcií sme čiastočne opravili najväčšie výtky na ceste Bukovanová a to 
dobetónovaním a asfaltovým recyklátom. Tiež sa nám podarilo v spolupráci s SC TSK čiastočne opraviť niektoré cesty 
a aj cestu z Doliny do Kostolca, na ktorej sa najbližšiu sobotu uskutočnia medzinárodné cyklistické preteky Okolo 
Slovenska Začiatkom prázdnin sme mali aj jednu škodovú udalosť – krádež solárneho systému a vybavenia kotolne 
v športovom areáli obce. Chvalabohu sa podarilo polícií ukradnutý zaistiť, ale bol natoľko poškodený, že sa nedá použiť 
(solárne panely a solárne jednotky), preto sa to bude realizovať nanovo a následne by nám to malo byť preplatené, 
nakoľko všetky obecné objekty sú poistené. Ku koncu sa blíži aj ukončenie projektu Zníženie energetickej náročnosti 
verejných budov – MŠ a OÚ realizovaného cez eurofondy, kde boli práce ukončené ešte v minulom roku, ale refundácia 
a preplatenie nákladov ešte doteraz neboli ukončené. Na deň 27.9. je konečne nahlásená kontrola na mieste 
z riadiaceho orgánu SIEA na kontrolu projektu, po ktorom by mala byť uhradená záverečná platba a nastáva potom 5-
ročné monitorovacie obdobie projektu. Keď som pri MŠ treba spomenúť, že počas prázdnin sa na základe iniciatívy 
a požiadavky pani riaditeľky MŠ upravovala a zlepšovali sa podmienky objektu a aj vonkajšieho areálu. Vo vnútri sa 
realizovalo nové vybavenie šatní a doplnenie nábytku do hornej triedy, vybudoval sa drevený ochoz bazéna a drobné 
vnútorné úpravy, V areáli MŠ sa opravovali a natierali jestvujúce vonkajšie prvky a tiež sa dobudovali aj nové. Dokončili 
sme aj vnútornú rekonštrukciu objektu pálenice, podarilo sa nám vybaviť všetky potrebné doklady a dokumenty pre 
spustenie prevádzky pálenice a teraz už len čakáme na schválenie prevádzky Ministerstvom pôdohospodárstva SR. 
Rekonštrukcia si vyžiadala nemalé financie, ktorých prehľad bol súčasťou podkladov na OZ, ale môžem konštatovať, že 
rekonštrukcia bola potrebná a jej výsledok je dobrý a teraz už bude záležať len na nás ako sa o tento objekt budeme 
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starať. Spustenie prevádzky je naplánované na jeseň tohto roku ak nenastanú žiadne komplikácie. Po vykonaní 
verejného obstarávania sme začali realizovať aj rekonštrukciu priepustu do priemyselného areálu. Žiaľ nezačali sme 
šťastne, keď sa zhotoviteľovi podaril pretrhnúť telekomunikačný kábel, tak sme museli počas včerajšieho sviatku 
zabezpečiť ich opravu. Obec zabezpečuje všetky práce a pán Sarinec zabezpečil dubové drevené trámy na tento 
prejazd. 

Okrem týchto prác vlastnými kapacitami vykonávame opravy a údržbu obecných objektov, verejných 
 priestranstiev, strojov a náradia. Osadili sme železné zábrany do podchodu na železničnej stanici s vynechaním otvoru 
1,5 m pre malé traktory a mechanizáciu na priľahlé polia. Tiež sme osadili nové informačné tabule na cintorín a detské 
ihrisko a dodané nám tento týždeň už boli aj nové lavičky a koše, ktoré osadíme na verejné priestranstvá (napr.cintorín, 
k Váhu).Zakúpili sme nový krovinorez Stihl a zabezpečili sme záručné servisy techniky dodanej na zberný dvor. Zatiaľ 
bez problémov funguje aj prevádzka zberného dvora, kde každý týždeň vyvážame minimálne jeden kontajner, čo tiež 
stojí veľa financií ale aspoň sa nám už netvoria čierne skládky po obci. Zabezpečujeme aj opravy čoraz poruchovejšieho 
verejného osvetlenia a miestneho rozhlasu, ale najviac času nám ako každé leto zaberá kosenie verejných 
priestranstiev v obci. Samozrejme stále uskutočňujeme aj pravidelný mesačný zber separovaného odpadu. 
Pred odovzdaním je aj projektová dokumentácia projektu „Polyfunkčný objekt“ (bývalá Jednota) v centre obce, kde 
nastalo niekoľko problémov nakoľko sa jedná o rekonštrukciu veľkého objektu. Najväčším problém však bude finančné 
zabezpečenie samotnej realizácie tohto projektu, keďže predbežný rozpočtový náklad je 1,6 mil.€ čo je veľká suma, 
preto bude potrebné to buď rozdeliť na etapy alebo uvažovať o rôznych možnostiach financovania. 

Avšak asi najväčším problémom nielen v našej obci bude odpadové hospodárstvo. Dôvodom sú neustále 
zmeny, ktorých výsledkom sú stále vyššie a vyššie náklady na odpadové hospodárstvo a tým pádom aj vyššie ceny pre 
našich občanov. Na konci roka 2019 sme VZN-kom č.4/2019 upravili poplatky na 35 €/osoba/rok s tým, že obec 
poskytuje rôzne zľavy z tohto poplatku. Na konci 2020 sme VZN-kom č.3/2020 upravili zľavu za odovzdané vrecia na 
0,75 €/vrece max však 4,50 €/osoba/rok (6 vriec). Pred nami je koniec roka a bude potrebné sa rozhodnúť ako ďalej 
s odpadom a systémom zberu v našej obci. Každá úprava sa musí robiť VZN-kom s platnosťou od prvého dňa 
nadchádzajúceho roka. Treba sa však rozhodnúť na tomto rokovaní OZ, nakoľko nám k 31.12. končí platná zmluva 
a budeme musieť vyhlásiť nové verejné obstarávanie a až na základe výsledku určiť cenu poplatok za odpad. Podľa 
posledných informácií ceny za odpad sa zvyšujú, a skládky odpadov sa zatvárajú, čo spôsobuje zvýšené náklady na 
odvoz a likvidáciu odpadu. Príklad : teraz platíme poplatok za skládku podľa zmluvy 53,40 €/tona s DPH, ale máme rátať 
s cenou okolo 72 €/tona s DPH ak nie viac, čo je nárast cca o 35%!!! Problém odpadového hospodárstva je tiež 
samostatným bodom rokovanie dnešného OZ aj s návrhom možných riešení. 

Pracovníčky obecného úradu plnili úlohy v zmysle náplne práce a všetky ostatné povinnosti súvisiace 
s činnosťou OÚ. Dali sme spracovať pre obec komunitný plán sociálnych služieb, zásady hospodárenia a nakladania 
s majetkom obce a tiež aj rozbor hospodárenia k 30.6. a rozpočtové opatrenia za rok 2021. Tieto dokumenty sú 
samostatnými bodmi dnešného rokovania OZ Obec tiež dala spracovať polohopisné a výškopisné zameranie uličného 
pásu pre vodovod a kanalizáciu na Doline a pre kanalizáciu na Dráhach a na Bukovanovej, pre potreby vypracovania 
a doplnenia projektovej dokumentácie. Vzhľadom k zhoršujúcim sa poveternostným vplyvom počasia a nárastu rýchlych 
prívalových dažďov a povodní sme listom vyzvali všetky urbárske a akcionárske lesné spoločenstvá pôsobiace v obci na 
vykonanie potrebných opatrení proti zníženiu takýchto nežiaducich vplyvov v katastri našej obce. Hlavne sa jedná 
o vybudovanie odvodňovacích rigolov a potrebných zádržných opatrení už v lese a po ťažobnej činnosti, aby prívalový 
dážď z lesa netiekol do obce a neznečisťoval cesty, odvodňovacie rigoly a priepusty, čo môže mať za následok 
poškodzovanie ciest a majetku občanov. Upozornilo som na to aj na schôdzi vlastníkov UAPS Plevník. V spolupráci 
s MUDr.Ďurkechovcami, za čo sa im chcem verejne poďakovať sme v našej obci ponúkli očkovanie na ochorenie 
Covid19, čo využilo viac ako 50 občanov.  

V plnom nasadení sa otvoril aj nový školský rok v MŠ a ZŠ a verím, že prevádzka nebude musieť byť 
prerušená a deti sa budú učiť prezenčne a nie z domu. Kultúrny, športový a spoločenský život bol tiež ovplyvnený 
opatreniami a nariadeniami v súvislosti s ochorením Covid19. Za dodržania platných opatrení sa myslím k spokojnosti 
uskutočnili futbalové turnaje o pohár starostu obce, Dolinské hody  a Dni obce Plevník-Drienové. Poďakovanie patrí 
všetkým, ktorí sa akýmkoľvek spôsobom podieľali na ich príprave a organizácií. Úroveň uvedených podujatí bola vysoká 
o čom svedčia ohlasy nielen našich občanov. Uvidíme, čo nám prinesú najbližšie dni a týždne, aké opatrenia sa budú 
prijímať a tiež aký budú mať vplyv na fungovanie našej spoločnosti.  
 
Diskusia: nikto 
Hlasovanie : uznesenie č. 49/2021 

Počet poslancov :  9 Počet prítomných : 9  Za : 9 Proti :  0 Zdržal sa :  0 
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K bodu 5/ Návrh na schválenie analýzy z činnosti ZŠ a MŠ za školský rok 2020/2021 
Riaditeľka MŠ Adriana Živná  oboznámila poslancov o činnosti a aktivitách materskej školy za uplynulý školský rok. 
Analýza je prílohou zápisnice. 
Diskusia: Poslanci sa pýtali čo najviac chýba deťom a učiteľkám v MŠ. Riaditeľka odpovedala, že ďalšia trieda, 
nootebook, interaktívna tabuľa pre hornú triedu  a zasúvacie skrine na postele v dolnej triede, lebo v spálni je aj 
telocvičňa.. Inak sú veľmi spokojní, spolupráca s OÚ a zložkami je na veľmi dobrej úrovni. Ešte podali projekt Gesto pre 
mesto na vytvorenie knižných búdok po obci, požiadala poslancov a aj občanov aby zahlasovali za tento projekt na 
internete „gesto pre mesto“. Starosta informoval, že je veľmi spokojný s prácou MŠ, p. riaditeľka má veľmi dobré nápady 
a je iniciatívna a problémom je chýbajúca ešte jedna trieda, aby mohla  zobrať viac detí a tak uspokojiť rodičov, ktorí 
majú záujem o našu MŠ. 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 50/2021   
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných : 9 Za : 9 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 
Riaditeľka ZŠ PaedDr.Dagmara Smataníková poinformovala poslancov  o výchovno-vzdelávacej  činnosti  žiakov za 
školský rok 2020/2021. V škole mali 140 žiakov, z ktorých 6 majú povolené  štúdium v zahraničí. Dištančné štúdium bolo 
veľmi dobre nastavené prebiehalo prostredníctvom elektronickej komunikácie učiteľov so žiakmi. Celá správa je prílohou 
zápisnice. 
Diskusia: 
S.Jantošová, či telesnú výchovu majú na chodbe, riaditeľka odpovedala, že chodia na ihrisko. 
Ing.Kretík, či im dobre slúžia skrinky? Riaditeľka odpovedala, že dobre, bol to dobrý nápad, čo ocenili aj učitelia, rodičia 
a žiaci. 
Juraj Urík, či dostavajú dotácie za deti, ktoré sú v zahraničí, riaditeľka odpovedala, že áno. 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 51/2021 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných : 9 Za : 9 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 

K bodu 6 Žiadosť ZŠ o udelenie výnimky z najnižšieho počtu žiakov v triede na školský rok 2021/2022 
Riaditeľka ZŠ  predložila žiadosť o výnimku z najnižšieho počtu žiakov pre školský rok 2021/2022  a to pre 5 triedu – 9 
žiakov, 7. triedu z 12 žiakov a 8. triedu 9 žiakov z dôvodov zníženej dostupnosti do najbližšej školy s tým, že naviac 
nežiadajú financie od obce ale z ich vlastného rozpočtu. 
Diskusia: nikto 

 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 52/2021 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných : 9 Za : 9 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 

7/ Návrh na schválenie dokumentu „Komunitný plán sociálnych služieb“ 
Starosta informoval, že je povinnosťou obce mať vypracovaný takýto plán, na ktorom spolupracovala 
PhDr.Juššíková, zamestnankyňa Spoločného obecného úradu Jasenica pre sociálnu oblasť. Podklady pre 
spracovanie tohto plánu poskytla naša obec. 
Diskusia: Ing.Milan Kremeň – tento dokument je potrebné mať v obci spracovaný a schválený. 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 53/2021 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  9 Za : 9 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 

K bodu 8/ Návrh na schválenie dokumentu „Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom obce“ 
Starosta oboznámil poslancov, že zásady hospodárenia a nakladania s majetkom obce má obec neaktuálne, ešte z roku 
1992 a bolo potrebné obnoviť právny stav ohľadom projektov, podpísania zmlúv štatutárom obce a finančných limitov. 
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K týmto zásadám sa na rokovaní OZ vyjadril predseda finančnej komisie a aj hlavný kontrolór obce s odporúčaním tieto 
zásady schváliť. 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 54/2021 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných : 9 Za : 9 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 
K bodu 9/ Návrh na schválenie majetku obce RD č. 262 a pozemkov KN-C 736 a KN-C 737 v prospech Milana 
Kuvika 
Starosta informoval poslancov, že RD 262 a pozemky vlastnila jeho mama v minulosti a z dôvodu ťažkej životnej situácie 
obec uvedené  pozemky a RD odkúpila od správcovskej spoločnosti., ktorej dlhovali finančné prostriedky a ponechala 
tam rodinu Kuvikovú bývať na základe nájomnej zmluvy. Podmienkou predaja je doživotné právo bývania mamy Ivety 
Kuvikovej a jej detí do ich plnoletosti a plného zaopatrenia. Obec pre tento pozemok a rodinný dom nemá iné využitie 
Matka súhlasí, aby si jej syn odkúpili uvedené nehnuteľnosti. Schváliť uvedený predaj odporúča aj stavebná a finančná 
komisia. 
Diskusia: 
Ing.Kretík peniaze z predaja  nehnuteľnosti by sa mali použiť na nákup nehnuteľnosti, ak obec bude nejakú kupovať 
alebo vykupovať pod cestu. 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 55/2021 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných : 9 Za : 9 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 
K bodu 10/  Rozbor hospodárenia obce k 30.6.2021 
Rozbor hospodárenia obce bol súčasťou materiálov na zasadnutie OZ.  Z uvedeného rozboru vyplýva, že obec zatiaľ za 
1.polrok 2021 dobre hospodárila o čom svedčí kladný výsledok hospodárenia a to hlavne preto, že sme 
ešte nerealizovali žiadne naplánované investičné akcie alebo väčšie opravy.  
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 56/2021 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  9 Za :9 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 

K bodu 11/   Návrh na zmenu rozpočtu obce na  rok 2021 – rozpočtové opatrenia 
Rozpočtové opatrenia boli súčasťou materiálov na rozkovanie OZ.  Starosta informoval o rozpočtových opatreniach, 
ktoré sa týkajú presunu financií v rámci schváleného rozpočtu. Predseda finančnej komisie odporučil uvedené 
rozpočtové opatrenia zobrať na vedomie. 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 57/2021 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  9 Za : 9 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 
K bodu 12/    Odpadové hospodárstvo v obci. 
Starosta informoval poslancov o vývoji situácie v odpadovom hospodárstve. Dôvodom sú neustále zmeny, ktorých 
výsledkom sú stále vyššie a vyššie náklady na odpadové hospodárstvo a tým pádom aj vyššie ceny pre našich občanov. 
Pred nami je koniec roka a bude potrebné sa rozhodnúť ako ďalej s odpadom a systémom zberu v našej obci. Každá 
úprava sa musí robiť VZN-kom s platnosťou od prvého dňa nadchádzajúceho roka. Treba sa však rozhodnúť na tomto 
rokovaní OZ, nakoľko nám k 31.12. končí platná zmluva a budeme musieť vyhlásiť nové verejné obstarávanie a až na 
základe výsledku určiť cenu poplatok za odpad. Podľa posledných informácií ceny za odpad sa zvyšujú, a skládky 
odpadov sa zatvárajú, čo spôsobuje zvýšené náklady na odvoz a likvidáciu odpadu. Príklad : teraz platíme poplatok za 
skládku podľa zmluvy 53,40 €/tona s DPH, ale máme rátať s cenou okolo 72 €/tona s DPH ak nie viac, čo je nárast cca 
o 35%!!! Poslanci preto rokovali o možných riešeniach nakladania s odpadom. Finančná komisia ešte na jar pripravila 
materiál s prehľadom, vývojom a návrhom množstvového zberu odpadu v našej obci. Starosta na tomto rokovaní tiež 
predniesol tri možné návrhy na úpravu systému nasledovne : 
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alt.A) Paušálny poplatok pre občana – je to to čo máme doteraz. Tento systém zberu je menej spravodlivý – je jedno či 
sa správam zodpovedne, separujem alebo produkujem väčšie množstvo odpadu poplatok je pre všetkých rovnaký. Pre 
tých čo separujú poskytujeme zľavy za odovzdané vrecia, čím sa poplatníkovi zníži poplatok za odpad, čo je 
spravodlivejšie. Ak by sme chceli zostať pri paušálnom poplatku určite ale navrhujem zmeniť interval vývozov odpadu po 
dohode so zberovou spoločnosťou a to na vývoz každé 3 týždne čo by bolo 18 vývozov za rok. Týmto spôsobom by sme 
znížili množstvo odvážaného odpadu. Ďalším dôvodom na úpravu intervalu vývozu je to, že nám funguje zberný dvor 
a tiež každá domácnosť dostala alebo ešte dostane kompostér. Možno by sme tým niektorých občanov naučili lepšie 
nakladať s odpadom a separovať. Po prepočte by sme potom mohli upraviť aj poplatok za odpad. 
alt.B) Množstevný zber – tento spôsob je spravodlivejší ale zároveň aj komplikovanejší. Jedná sa o to, že každý občan 
by si manažoval svoj odpad sám (veľkosť smetnej nádoby a počet vývozov). Už by nebol poplatok za občana, ale za 
smetnú nádobu a počet vývozov (min.však 12, t.j.1x za mesiac). Tu by ale bude musieť prísť k dohode so zberovou 
spoločnosťou, aby boli ochotní pristúpiť na takýto systém zberu. Dopad to môže mať aj taký, že keď ide o cenu väčšina 
občanov nebude potrebovať vyváža tak často, lebo keď si nedajú vyviesť smetnú nádobu budú vedieť, že budú menej 
platiť. Ale potom, kde skončí ten odpad, ktorý doteraz každé dva týždne do tých nádob dávali? 
alt.C) Bez zmeny – najhoršia možnosť (vývoz každé 2 týždne a poplatok 35 €/osoba/rok + zľavy z poplatku). Vzhľadom k 
tomu, že ceny za nakladanie s odpadom pôjdu určite hore, takto nastavený poplatok by nám nepokryl náklady a obec by 
musela za odpad od občanov opäť doplácať vyššiu sumu.  
Diskusia : 
V diskusií všetci poslanci vyjadrili svoj názor a hlasovaním sa rozhodli pre možnosť B) - prechod na množstvový zber 
odpadu. Požiadali starostu o rokovanie so zberovou spoločnosťou a o vypísanie verejného obstarávania na dodávateľa 
služieb v odpadovom hospodárstve vzhľadom k tomu, že súčasná zmluva je platná iba do 31.12.2021 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 58/2021 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  9 

Za : 7 Ing.Michal Ďurkech, 

Ing.Rastislav Kretik, Ing.Tibor 
Slaninka, Jana Muráňová, 
Ing.Michal Dodek, Bc.Vladimír 
Smatana, Milan Kušnier Proti :  2, Jantošová, Urík Zdržal sa :  0 

 
K bodu 13/ Obecná pálenica – informácie o začatí prevádzky 
Starosta informoval poslancov o priebehu rekonštrukcie objektu, vykonanými kontrolami, potrebnými dokladmi 
a finančnými nákladmi. Informoval tiež o pripravenosti na pestovateľské pálenie občanov v obecnej pálenici už túto 
sezónu. Čaka sa na povolenie z Ministerstva pôdohospodárstva SR a môže sa začať. 
Diskusia: 
Smatana- je potrebné to vyhlásiť v MR a tiež aj SMS kedy sa bude môcť prihlasovať. 
Starosta odpovedal, že dá ihneď vedieť ako budeme mať povolenie, aby sa občania vedeli zariadiť. 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 59/2021 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  9 Za : 9 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
K bodu 14/ Správa hlavného kontrolóra o vykonaných kontrolách 
Hlavný kontrolór predniesol správu o výsledku vykonaných kontrolách  za mesiac august v pokladni obecného úradu , 
taktiež aj kontrolu osvedčovania podpisov a overených fotokópií. Nedostatky kontrolou nezistil. Správa je prílohou 
zápisnice. 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 60/2021 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  9 Za : 9 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 

K bodu 15/ Rôzne (informácia o pripravovaných projektoch a realizáciách, žiadosti občanov) 
 Starosta obce informoval o projektoch, ktoré prebiehajú a ktoré sa pripravujú nasledovne : 

- Polyfunkčný objekt (bývalá Jednota) – komplet projekt by mal byť hotový v septembri, nakoľko sa tam robili ešte 
potrebné úpravy kvôli požiarnej bezpečnosti. Zatiaľ je predbežný rozpočtový náklad 1,6 mil.€ čo je veľká suma, 
preto bude potrebné to buď rozdeliť na etapy alebo uvažovať o možností financovania, 

- Cesta Dráhy – tento mesiac sa podarilo zrealizovať práce na ceste tak, že sme ju umiestnili na obecnú parcelu 
určenú pre cestu a naviac sa spevnil takmer celý úsek asfaltovým recyklátom. Čiastočne sa tiež zasypali 
najväčšie jamy na ceste Bukovanová, 

- Rekonštrukcia priepustu do priem areálu – tento týždeň sa začnú práce. Obec zabezpečí všetky práce 
a p.Sárinec zabezpečil drevené trámy na tento prejazd, 
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- Prístrešok v pálenici – zatiaľ nejdeme realizovať vzhľadom k veľkému nárastu cien stavebného materiálu 
(drevo, železo). 

- Doplnok č.2 k územnému plánu – tento mesiac by mal byť spracovaný konečný návrh, ktorý  následne pôjde na 
pripomienkovanie všetkým dotknutým orgánom a následne na schválenie OZ, 

- Obec dala spracovať polohopisné a výškopisné zameranie uličného pásu pre vodovod a kanalizáciu na Doline 
a pre kanalizáciu na Dráhach a na Bukovanovej, pre potreby vypracovania a doplnenia projektovej 
dokumentácie.  

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č.61 /2021 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :   Za :9 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 

 Žiadosť  Antona Randu o prenájom pozemku č. časť parcely KNE 478/3 Starosta informoval o doručenej žiadosti p. 
Antona Randu o nájom obecného pozemku E KN  478/103. Na pozemku susediacom s jeho pozemkami a rodinným 
domom plánuje chov včiel a oviec. Pozemok, ktorý je v strmom svahu upravil a pravidelne ho kosí. Do nájmu by 
chcel len časť pozemku 50x40 m v zmysle priloženého nákresu, prístup do lesa by ostal zachovaný. Schváliť 
uvedený prenájom odporúča aj stavebná a finančná komisia. 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 62/2021 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  9 Za :9 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 

 Žiadosť Miroslava Melicherčíka o odkúpenie parciel C KN 410/55 o výmere 47 m2 a parc C KN 410/56 o výmere 109 
m2,  ktoré sú súčasť jeho záhradky a dvora.  Stanovisko stavebnej komisie a komisie pre financie a obecný majetok 
je, že odporúčajú predaj schváliť spôsobom hodným osobitného zreteľa tak, ako v podobných prípadoch v tejto 
lokalite. Cena sa stanovuje na 3,00 €/m2. Žiadateľ dlhodobo užíva tieto pozemky, má ich oplotené a nachádzajú sa 
pred a za jeho rodinným domom. Obec pre tento druh pozemku nemá využitie. Náklady súvisiace s predajom si bude 
hradiť kupujúci. 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 63/2021 

Počet poslancov :  9 Počet prítomných : 9 Za :8 Proti :  1 Muráňová Zdržal sa :  0 

 
 
K bodu 13/  Diskusia 
Starosta všetkým poslancom poďakoval za pomoc s organizovaním obecných hodov, ktoré dobre dopadli. 
Juraj Urík – bola to výborná akcia s pekným programom,  
Muráňová- informovala, že sa na hodoch sa v stánku Morava krásna zem organizoval zbierka na moravskú obec 
Mikulčice, ktorú zasiahlo tornádo. Ona a  členovia z Moravy krásna zem  ich boli zaniesť starostovi obce, ktorý sa 
poďakoval za príspevok. 
Bc.Smatana – či bude fungovať vlek? A či sa dá požičať mulčovač. a či sa budú robí obrubníky na Dráhach? 
Starosta odpovedal, že vlek sa nachádza na cudzích pozemkoch, ktoré sú určené na výstavbu. Mulčovanie obec 
zabezpečuje na požiadanie aj pre občanov za cenu v zmysle cenníka a obrubníky sa podľa projektu na Dráhach nebudú 
robiť. 
Ing. Kretík – ako je to s napájaním na optickú sieť Pegonet, lebo ich ulica ešte nie je pripojená. Starosta to preverí. 
 

 
K bodu 14/ Záver 
Starosta  poďakoval prítomným za aktívny prístup a rokovanie obecného zastupiteľstva o 21,00 hod. ukončil. 
 
 
Overovatelia :     Ing. Michal Dodek         ........................................... 

 

                           Juraj Urík         ............................................  

   

Starosta obce:     Miroslav Kremeň             ............................................ 

 

Zapísala: Viera Michálková            ........................................... 


